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英语作文描写地点模板范文 第一篇有关描写地点的话题语法填空locate） in the northwest of North China Plain, Beijing, the capital of China, is a educate）...
英语作文描写地点模板范文 第一篇
有关描写地点的话题
语法填空
locate） in the northwest of North China Plain, Beijing, the capital of China, is a educate）. It 3_______ (cover) an area of more than a population of 13,819,000. Besides, it has has a 5______ (vary) of climates, rainy in summer and dry in winter. The annual average temperature is degrees Celsius. What’s more, Beijing, has 2 counties and 16 districts, is famous ancient city a long history in the world. 8______ has a large number of places of interest, 9______ which the Forbidden City is the largest palace in the world. It is also famous 10______ the Temple of heaven, the Great Wall and so on.
英语作文描写地点模板范文 第二篇
It\'s one of my dad\'s favorite jokes. When he reached the Pearl gate, Emmett Smith died and went to heaven. Peter is waiting for him and has sent Emmett an invitation to attend the HFL.
Emmett of heaven football league thought for a moment and said that when they went out to the field, there was a going on. Emmett was shocked that there were many former NFL players on the field. But he found it strange that there were no numbers on the shirt, but there were letters on it.
So he turned to ask St. Peter about the numbers. St.
Peter chuckled and told him He, we don\'t need numbers, the letters represent where they play QB, the quarterback stands for the side catcher, so onemitt smiles and nods, but as he stares at the edge of the court, he looks puzzled on the other side of the court, and there\'s a man wearing a jersey with the words _tlst._ Peter as, _you know, I\'ve played for Dallas Cowboys for many years, and I\'m familiar with all the positions, but in all my years, I\'ve never seen Peter smile, and sedores forgot that it was just God. He liked to pretend that he was Tom Landry.
中文翻译：
这是我爸爸最喜欢的笑话之一。当他到达珍珠之门时，埃米特·史密斯死了，上了天堂。彼得在等他，向埃米特发出了去参加HFL的邀请。
天堂足球联盟埃米特想了一会儿，说，当他们走出去球场时，有场比赛正在进行，埃米特惊呆了有很多前橄榄球联盟的球员在场上，但他发现奇怪的是，球衣上没有数字，而是上面有字母，所以他转过身去问圣彼得关于数字的问题，圣彼得咯咯地笑着告诉他，我们不需要数字，字母代表他们打QB的位置四分卫代表边路接球手，所以奥内米特微笑着点了点头，但当他凝视着场边时，他在球场的另一边脸上露出困惑的表情，有一个男人穿着一件球衣，上面写着“TLSt Peteras”，你知道我在达拉斯牛仔队踢球多年，我对所有的位置都很熟悉但是在我的这些年里，我从来没有见过彼得笑过，赛多耶希忘了那只是上帝他喜欢假装他是汤姆·兰德里。
标签：
英语作文描写地点模板范文 第三篇
Writing:描写地方类作文 介绍地理位置的说明文，它的写作顺序建议如下: 地面气城著(地名)
应介绍这个地方的地（地理位置）.面（面积，人口），气（气候状况），城（两个著名城市），著（与众不同之处）
写说明文,时态以现在时为主，人称以第三人称为主。
地点表达的常用句型要记好。如：
1.地点状语+,+主句 /(历史) (分词结构做状语）
? Located in…, ×××is a city…with a history of…
? ...lies near\\behind\\in front of\\by the side of...\\between\\among...
? With sp. on/to the east/west/north\\ …borders … to the south\\ west\\east\\south . China, located/ lying in the east of Asia, is one of largest countries in the world, with/bordering Japan to the east and Russia on the north.
英语作文描写地点模板范文 第四篇
I want to go my own way, I have to go my own way, I have to go my own way, I just don\'t belong here, I hope you can understand that we will one day find our own place in the world, but at least now it is like this, _I want to take my own road myself whatshould I do? Gabriella I have to go, but I\'ll miss it Gabriella maybe one day we\'ll find our place in the world, Troy I\'ll come to this world one day, but for now at least, I\'ll leave myself.
中文翻译：
我要走自己的路，我得自己走了，我只是不属于这里我希望你能理解我们有一天会在这个世界上找到自己的位置，但至少现在是这样，《我要自己走自己的路 我该怎么办？加布里埃拉我得走了，但我会错过的加布里埃拉也许有一天我们会在这个世界上找到自己的位置，特洛伊总有一天我会来到这个世界上，但至少现在，我要离开我自己。
英语作文描写地点模板范文 第五篇
I have a house, big and new. It has eight rooms, a living room, a kitchen, three bedrooms, a study and two bathrooms. I watch TV in the living room.
I do my homework in the study. I have dinner in the kitchen. This is my house.
I like it.
中文翻译：
我有一所房子，很大，新的，里面有八个房间，一个客厅，一个厨房，三个卧室，一个书房和两个浴室我在客厅里看电视我在书房里做作业我在厨房里吃晚饭这是我的房子我喜欢它。
英语作文描写地点模板范文 第六篇
the winter vacation passed quickly. in those days, i have done some things. playing, doing homework and so on.
sometimes i helped my mother doing some housework. she thanked to me. though, i was proud of myself.
i also went over my english learning. i think i have known more than before. in the new term, i will study hard.
英语作文描写地点模板范文 第七篇
Even though I have lived in the same house, in the same neighborhood, in the same city my entire life. I know I would be happy living in a variety of place. Moving would expose me to new people, new weather, and new housing.
Even if I were to move to another part of my city, I would encounter new people. Each neighborhood has a distinct personality. When I move to that neighborhood, I would meet the shopkeepers and residents that shape that personality. I may even adopt part of there manner as my own so I could be recognized as part of that community.
If I want to encounter different weather patterns, I would have to move beyond my city. Where I live now, it is the same temperature all year, I would like to go to a place where there are four seasons so I can experience really cold temperatures. I would like to walk in the snow and perhaps go skiing. I could learn winter sports if I lived in the north.
Now of course, I live with my parents in their home. It is a one story house built around a courtyard where our family spends a lot of time. If I were to move, I would like to live in an apartment on a very high floor so I could see all around me. I could also meet my neighbors in the elevator and we could get together for coffee in my apartment.
The more I move the more I would experience change. I would meet new people in every place I lived; I could move to sample countries with four seasons or even a continent like Antarctica which only has two. Wherever I lived, I would experience living in housing particular to that area. I would then be a citizen of the world, wouldn’t I? Could you call me a foreigner if I called everyplace my home?
英语作文描写地点模板范文 第八篇
When it comes to a place which I like most,the culture square on our campus should be given priority to. I like it for a varity of reasons.
First and foremost,there is a platform for communicating with other could participate in any activities which organized by others culture square as the simple for our school culture,we can learn a lot from is the most proper place to enrich my knowledge and broden my horizons.
To sum up,as the part of our school campus,the culture square offers a platform to us would acknowledge our school culture.
英语作文描写地点模板范文 第九篇
Writing:描写地方类作文 介绍地理位置的说明文，它的写作顺序建议如下: 地面气城著(地名)
应介绍这个地方的地（地理位置）.面（面积，人口），气（气候状况），城（两个著名城市），著（与众不同之处）
写说明文,时态以现在时为主，人称以第三人称为主。
地点表达的常用句型要记好。如：
1.地点状语+,+主句 /(历史) (分词结构做状语）
? Located in…, ×××is a city…with a history of…
? lie in\\on...
? ...lies near\\behind\\in front of\\by the side of...\\between\\among...
? ...stands at the foot of\\on the top of...
? With sp. on/to the east/west/north\\ …borders … to the south\\ west\\east\\south . China, located/ lying in the east of Asia, is one of largest countries in the world, with/bordering Japan to the east and Russia on the north.
英语作文描写地点模板范文 第十篇
英语拼写和读音的特点总结
英语是全世界拼写和读音最不规则的语言，在一定程度上可以说英语不属于拼音文字的范畴--多个字母或字母组合发同一个音，同一个字母组合可以发多个音。如字母A可以发多达八个音；TH组合发三个音如其中Thailand、Thyme、Thames等单词发不规则的／t／音；ough字母组合共有九种发音方式，这九种发音的代表单词是：[①though（虽然）②thought（思维、想法、思想、思潮）③enough,rough（足够，粗糙的；使不平）④thorough（彻底的，完全的，十足的）⑤cough（咳嗽）⑥through（穿过，通过，从 ...开始至终）⑦ hiccough（打嗝）⑧plough（耕作，皱眉）⑨lough（湖）]如有一个句子：Though the rough cough and hiccough plough me through, I ought to cross the lough.在这个句子中同一个字母组合ough，竟然会有八种不同的发音。这八个音分别是分别是：①
[o ]②[Λf]③[f]④[Λp]⑤[au]⑥[u]⑦[)：]⑧[)k]
不发音的字母特别多，如debt、Comb、ptarmigan、viscount、island、hour、indict等单词都有不发音的字母。
英语作文描写地点模板范文 第十一篇
My dream destination travel has always been one of my interests. I like to see the behavior, culture, attitude and tradition of new people priceless. My dream place is in Venice, Italy.
Venice has always been in a special place in my heart. I always imagine myself enjoying the harmony of weather and beauty there. When I feel depressed, I Just looking at the pictures of Venice, closing my eyes and starting my own journey.
My teachers at school often tell us the story of Venice, which makes me put it on my list. If you want to understand history and connect it, the best thing in modern life is to travel and visit historic sites.
中文翻译：
我的梦想地点旅行一直是我的兴趣之一，我喜欢一遍又一遍，因为看到新人们的行为，文化，态度和传统是无价的我的梦想地点在威尼斯意大利威尼斯威尼斯一直在我心中有一个特殊的位置，我总是想象自己在那里享受天气和美丽的和谐，当我感到沮丧的时候，我只是看着威尼斯的照片，闭上眼睛，开始我自己的旅行。我在学校的老师经常给我们讲威尼斯的故事，这使我把它放在我的名单上，如果你想了解历史并把它联系起来的话现代生活中最好的事情就是旅行和参观历史名胜。
英语作文描写地点模板范文 第十二篇
20xx年高三英语基础写作-------------地点介绍
描写某地时要注意地理位置、人口、面积、历史、气候、交通、风俗习惯、特产特色等。描述顺序通常由上至下，从里到外，从左至右，从远到近。
一、常用表达
1、地理位置
? 常用表达：
某地位于…: X be located in /be situated in (on/to)the east/south/west/north of
X lies in
Located in?，X is a city
（X）挨着…: neighboring … …周围是…: (X is) surrounded by…;
小试身手：
1.澳大利亚位于太平洋的南面，是大洋洲最大的国家。 2.我的家乡位于中国广东，毗邻香港。 3.澳大利亚四面环水，是个居住的好地方。
相关句子：
1.这房子朝南。
The house faces (to)the south.
2.中国位于亚洲大陆的东部、太平洋的西岸。
China lies in/is located in the east of the Asian mainland and face the Pacific Ocean on the east.
英语作文描写地点模板范文 第十三篇
Have you ever been to Beijing? One year ago, I went to Beijing with my parents.
On the first day, we visited the Great Wall and the Palace Museum. And we took many photos there. We went to Tsinghua University on the second day. It is one of the best universities in China. The last day was my happiest day. We not only did some shopping on Wangfujing Street but also ate delicious Beijing Duck.
What a wonderful trip! I will visit Beijing again someday in the future.
英语作文描写地点模板范文 第十四篇
描写英雄人物的词语和句子
推荐神态：
神采飞扬、愁眉紧锁、垂头丧气、笑逐言开、昂首挺胸、谈笑风声、若无其事、没精打采、神态自若、眉飞色舞、神采奕奕、愁眉苦脸、容光焕发，眉清目秀 鹤发童颜 相貌堂堂 面红耳赤 骨瘦如柴 美如冠玉、 闭月羞花、国色天香、如花似玉
动作：
健步如飞、步履矫健、步履轻盈、大步流星、飞檐走壁、大摇大摆、定睛一看、目不转睛、凝神注视、怒目而视、左顾右盼、东张西望、挤眉弄眼、瞻前顾后、举目远望、极目了望、面面相觑、虎视眈眈
品质：
一视同仁、一清二白、大义灭亲、大公无私、义无反顾、正气凛然、正直无私、执法如山、刚正不阿、冰清玉洁、克己奉公、严于律己、两袖清风、忍辱负 重、奉公守法、表里如一、斩钉截铁、忠心耿耿、忠贞不渝、贫贱不移、高风亮节、涓滴归公、虚怀若谷、堂堂正正、深明大义、童叟无欺、谦虚谨慎、廉洁奉公、 毅然决然、豁达大度、鞠躬尽瘁、死而后已、襟怀坦白、舍己为人、舍生忘死、舍生取义
语言：
能说会道、出口成章、巧舌如簧、语惊四座、能言善辩、娓娓而谈、滔滔不绝、妙语连珠、伶牙俐齿、口若悬河、浮文巧语、附耳低言、词不达意、低声细语、喋喋不休、对答如流、费舌劳唇、泛泛而谈、出言无忌、结结巴巴、
英语作文描写地点模板范文 第十五篇
In part two, you should write down your responses to parts A and B of this section on the answer sheet. Suppose you are the manager secretary of a company, and you have participated in the negotiation between your company and a foreign company, write a negotiation memorandum, which should include:) time and place. The negotiation contents of the negotiation participants, including the agreements and differences reached, are still reserved for the next negotiation.
中文翻译：
第三节书面会议记录）第二部分，你应该在答题纸上写下你对本节A部分和B部分的回复。假设你是一家公司的经理秘书，你参加了贵公司和一家外国公司之间的谈判，写一份谈判备忘录，备忘录应包括：）时间和地点谈判参与方对谈判内容的谈判包括达成的协议和分歧仍保留下次谈判的时间。
英语作文描写地点模板范文 第十六篇
The 5test3 task you should take about a few minutes to complete this task. The map below is one or more new supermarket plans in Galston town. Show two possible supermarket locations on the town map.
Summarize the information by selecting and reporting key features, and compare them in relevant places. You should write down at least one word. The first potential location () is outside the town, and it is It is located near the town of Hindon, kilometers northwest, so it can accommodate a large number of parking lots, which will make it a shopper\'s car travel in Hindon and garlsdon, because it is also close to the railway line, connecting the town to Cranston kilometers in the southeast.
As a result, many potential shoppers can also go, and the proposed location is in the city center, which is beneficial to local residents. Theoretically, shops can be accessed from surrounding towns by road or rail, including Bransdon. Since the central area is a region, cars will not be able to park and it will be difficult to pass.
Neither of these locations is suitable for all towns, but for Cranston For customers in Sington and Galston, out of town venues may provide an advantage.
中文翻译：
5test3任务您应该花大约几分钟完成此任务下面的地图是加尔斯顿镇的一个或多个新的超市计划在该镇地图上显示两个可能的超市地点通过选择和报告主要特征来总结信息，并且在相关的地方做比较你应该写下至少一个词第一个潜在的地点（）是在城镇之外，而且它的位置就在hindon镇附近，距离西北方向有公里，因此能够容纳大量的停车场这将使它成为hindon和garlsdon的购物者汽车旅行，因为它也靠近铁路线，将城镇与东南部的克兰斯顿公里相连。因此，许多潜在的购物者也可以前往，建议的地点就在市中心，这对当地居民有利理论上说，商店可以通过公路或铁路从周围城镇进入，包括bransdon在内，由于中心区域是一个区域，汽车将无法停放，通行也很困难，这两个地点都不适合所有城镇，但对于克兰斯顿、辛顿和加尔斯顿的客户来说，城外场地可能会提供优势。
英语作文描写地点模板范文 第十七篇
>>Directions: you are the organizer of this weekend\'s spring outing in the suburbs of Beijing. Please write a memo to remind the students of the Department of the following: the place of visit, the time and place of meeting, and the preparation for the activity. You should write down the following contents on the answer sheet: all full-time employees from: Human Resources Manager, Li Ming date: May 9, subject: computer course human resources department last month According to a survey conducted, the high rate of computer illiteracy is the main reason for the low efficiency of our company.
Therefore, it has been decided that all full-time employees will attend computer courses held in company conference rooms a and B from 7:00 to 9:00 . every Monday for two months. Employees can sign up for basic or advanced courses based on their current computer skills.
Please register for training at the front desk of the company before May, and we will appreciate your further suggestions so that the program can be more effective: adj reveals: V illiteracy: n facilitates: serious: adj duration: n registration: V reveals results, we have decided that we will appreciate further suggestions to make this project a more effective pet.
中文翻译：
>>提示：方向：您是本周末北京郊区春游活动的组织者，请写一份备忘录，提醒本系学生以下事项：参观地点、见面时间和地点，准备活动你应该在答题纸上写下以下内容：所有全职员工来自：人力资源经理，李明日期：xx月xx日，主题：计算机课程人力资源部上个月进行的一项调查显示，计算机文盲率高是导致我们公司效率低下的主要原因因此，已决定，所有全职员工将参加每周一晚7点至9点在公司会议室a和B举行的计算机课程，为期两个月，员工可以根据其目前的计算机技能报名参加基础或高级课程。请注册在xx月日之前在公司前台接受培训，我们将非常感激您的进一步建议，以便该计划能够更加富有成效：adj揭示：v文盲：n促成：严重：adj持续时间：n登记：v揭示结果，我们已经决定，我们会很感激进一步的建议，以便让这个项目能够成为更富有成效的宠物。
英语作文描写地点模板范文 第十八篇
Many people have favorite places they like to go to when they are feeling sad or bored. I also have favorite places that I go to as often as I can.
很多人在难过或烦躁的时候，都会有他们最喜欢去的地方。我也有自己常常去的、最爱的地方。
Here are the three places that I like most. First of all, I like the zoo. The animals are amazing because some are so cute and some are so ugly! I like to pet them,feed them and watch them perform. Museums are cool places, too. They have good exhibits and fascinating displays. I like the works of art there. Some museums teach me a lot about history and science. From dinosaurs to robots, I love them all. Finally, theme parks are my favourite place. I think the roller coasters are the best. It\'s fun to scream and get scared.
这儿有三个地方是我最喜欢的。首先，我喜欢动物园。这些动物是有些惊人的，因为有些（动物）很可爱，有些却很丑陋。我喜欢宠着它们，喂养它们并看它们表演。博物馆也是一个非常酷的地方。它们有许多优良的陈列品和吸引人的展品。我喜欢这里的艺术品。许多博物馆教会了我很多有关历史和自然科学的知识。从恐龙到兔子，我都爱它们。最后，主题公园是我喜爱的地方。我认为过山车是（主题公园里）最好的。它（让我们）刺激的尖叫和害怕。
These places always cheer me up. I try to go to each of my favorite places once a year. I am going to find more favorite places to go to when I grow up.
这些地方总让我快活起来。我试着每年去一次自己最喜欢的地方。当我慢慢长大的时候，我会寻找更多自己喜欢的地方。
英语作文描写地点模板范文 第十九篇
Title date: January to: F prefect: a dent subject: my proposal for the local demolition plan what is the purpose? Where? What direction: you are an active member of the student daily, which is currently writing a memorandum for recruiting a reporter for the summer semester, which will be published in the news next week describing what you should write on the answer sheet date: October or Sunday to: all students Student from: a small topic: reporter position in summer semester student news is looking for a reporter for a summer semester. Applicants should study in University at present. Candidates should have more than two years\' writing experience.
Candidates should write two articles a week about what happened in the city and on campus. The position will start at the end of May and continue until the end of August. The salary of the position can be negotiated and will be determined based on experience.
If you are interested, please send your resume to campus news A. you are organizing a film night in the dormitory. Write a memo on the bulletin board and invite your classmates to join in.
Your memo should describe when and where the movie will be shown and ask for suggestions on the appropriate movie. Write you on the answer sheet Your best friend is moving to another city this year. You want to hold a farewell dinner for him.
Write a memo to your mutual friend about the reason for the celebration, the time and place of the party. You should write down these words on Answer Sheet 2.
中文翻译：
标题日期：xx月至：F级长：A凹痕主题：我对当地拆除计划的建议修订目的何在何地何地为何方向：你是学生报的活跃成员该报目前正在为暑期学期招聘一名记者写一份备忘录，下周将在报纸上刊登描述你应该在答题纸上写下你应该写的字日期：xx月或日至：所有学生来自：一个小主题：夏季学期的记者职位学生报目前正在寻找一个夏季学期的记者申请者目前应该在大学学习，应聘者最好有两年以上的写作经验。应聘者应每周撰写两篇关于城市和校园内发生的事情的文章。职位将于xx月底开始，一直持续到xx月底。
该职位的工资可协商，并将根据经验确定，如果如果你有兴趣，请把你的简历寄到校园报社A你正在宿舍组织一场电影之夜写一份备忘录张贴在布告栏上，邀请你的同学们加入其中，你的备忘录应该描述电影何时何地上映，并就合适的电影征求建议在答题纸上写下你最好的朋友今年要搬到另一个城市你想为他举办一个告别晚宴给你的共同的朋友写一份备忘录，说明庆祝的原因，聚会的时间和地点，你应该在答题纸2上写下这些词。
英语作文描写地点模板范文 第二十篇
_Stopping by the woods on a snowy night_ is a poem written by Robert Frost, published in his New Hampshire volume _image and personification_, which stands out in a letter to Louis entmaier, which frost calls _my best bid for memorial._ frost wrote this poem about June winter at his home in Shaftury, Vermont It\'s now home to the Robert Frost stone Museum. Frost had been writing the long poem New Hampshire all night, and when he realized that the morning was coming, he went out to watch the sunrise and suddenly had the idea of _stopping by the woods on a snowy night_] he wrote a new poem _about snow night and ponies, as if I had hallucinations in_ a few minutes without tension. _.
This poem is written in iambic quadruple. In Edward Fitzgerald\'s lubayer Festival, every line (except the last one) follows the AABA rhyme scheme. The rhyme of the following a and B, in general, is a serial rhyme.
The rhyme scheme is the lyrics of Robert Frost\'s _stopping by the woods on a snowy night_. His woods are I think I know His house is in the village. Although he won\'t see me stop here, the pony must be surprised to see that his woods are covered with snow.
On the darkest night of the year, there is no farmhouse between the woods and the frozen lake. He shakes his horse\'s bell and asks if there is anything wrong. The only other sound is the breeze blowing and the snow falling.
The woods are lovely, dark and deep, but I will keep my promise. The way I go to bed and the way to go before I go to bed by Robert Frost.
中文翻译：
《雪夜林边驻足》是罗伯特·弗罗斯特写的一首诗，发表在他的新罕尔州卷《意象与拟人化》在写给斯·恩特迈尔的一封信中十分突出，弗罗斯特称之为“我对纪念的最好申办”概述弗罗斯特在他位于沙夫茨伯里的家中写下这首关于xx月冬天的诗，佛蒙特州现在是“罗伯特·弗罗斯特·斯通博物馆”的所在地。弗罗斯特整晚都在写长诗《新罕尔州》，当他意识到早晨已经来临时，他出去看日出，突然有了“在雪夜的树林边停下来”的想法]他写了一首新诗“关于《雪夜与小马》就好像我在“几分钟没有紧张”中产生了幻觉。这首诗是用抑扬格四拍子写成的，在爱德华·菲茨杰拉德创作的鲁拜耶诗节中，每一个诗句（除了最后一个）都遵循aaba的押韵方案，下面的a和b的押韵，总的来说，这是一个连环押韵，押韵方案是罗伯特·弗罗斯特的《雪夜林边驻足》的歌词，他的树林是我想我知道的，他的房子在村子里，虽然他不会看到我停在这里，看着他的树林里满是雪小马一定觉得奇怪，在xx年中最黑暗的夜晚，在树林和冰封的湖面之间，没有农舍停下来，他摇了摇他的马铃，问是否有什么错误，唯一的另一个声音是清风吹拂，微风轻拂，雪花飘落。
英语作文描写地点模板范文 第二十一篇
地点的表达
一、“地址”的表达
（一）表示“在某村”：in + the village of + 村名。如：
In the village of Huaxi在华西村
（二）表示“在某县”：in + 县名 + county。
In Lingtai county 在灵台县
（三）表示“在某市”：in the city of + 市名。
In the city of Beijing 在北京市
（四）表示“在某省”：① in + 省名+province。② in the province of +省名。如：in Shanxi Province 在陕西省
（五）表示“在门牌号，街道”：at +门牌号（基数词） + 街道名+
（Street/Road）。如：at 1203 Washington Street在华盛顿大街1203号 at 88 Pingliang Road 在平凉路88号
（六）综合表达是：at +门牌号+ 街道名+ Street, in the city/village of +村名/市名, in +县名 + county, in the province of +省名。
英语作文描写地点模板范文 第二十二篇
Taiwan Province is located on the continental shelf of the southeast coast of China. Between ° afeb9ee7ad \'to ° E and ° to ° n, Taiwan is closest to the Pacific Ocean, adjacent to the Ryukyu Islands in the northeast, about km away from the Beijia Bashi Strait and about km away from the west of the Philippines. Facing Fujian Province, the Taiwan Strait faces Fujian Province, and the narrowest point is the West kilometer of Taiwan.
It grasps the center of Pacific route. It is the sea of all countries in the Pacific region The important transportation place of the relationship.
中文翻译：
省位于中国东南沿海架上，东经°afeb9ee7ad’to°’，北纬°’至°’之间，最靠近太平洋，东北邻琉球群岛，距离北加—巴什海峡约公里，与菲律宾西相隔约公里，海峡与福建相望，最窄处为西公里紧抓太平洋航线中心，是太平洋地区各国海上关系的重要交通要地。
英语作文描写地点模板范文 第二十三篇
I\'d like to tell you what Shenzhen is like.
Shenzhen is a modern city in South of Chinait lies next to Hong is very young and are many scenic spots herefor examplethere are two famous beachesnamed Da Meisha and Xiao always go swimming are also a lot of mountain parks here like Lianhua Park and Bao\'an Parkthey are covered with green tall treesgrass and colorful flowers.
Welcome to Shenzhen when you are free!我想告诉你深圳是什么样子。
深圳是中国南方的一座现代化的城市，它位于旁边的香港。深圳非常年轻漂亮，这里有许多旅游景点，比如，有两个著名的海滩，名叫笪美莎和萧美莎。人们总是去那里游泳，也有很多山公园这里像莲花公园和宝安公园，他们都覆盖着绿色的高大的\'树木，草和五颜六色的鲜花。
欢迎来到深圳，当你自由的时候!
英语作文描写地点模板范文 第二十四篇
some english friends told that southampton is a very beautiful place and there is a place nearby the port for the momery of titanic. quite a brillient scene in my imagination.
although i\'d like to go southampton very much indeed， my ideal place is imperial college london even i can\'t tell the reasons. one\'s favor or tendence can not be determined by oneself like the one you love. but we must make it clear that what we should do. the goal and culture of microsoft said:
goal: empower people through great software any time， any place and on any device (3a).
culture: wake up every day with a feeling of passion for the difference technology will make in people\'s lives.
and i have my own destination: never give up!
英语作文描写地点模板范文 第二十五篇
How to introduce a place in English
一、可以考虑从以下几个方面着手： 1． location (位置) 4． transport ( 交通) 2． area (面积) 3． surroundings (周边环境) 二、常用句式和语言： 1. location(位置)
5． population(人口) 6． history (历史)
7． places of interest (名胜) 8． something special (特色)
1). Our school lies near /behind / in front of / by the side of… / between / among… 2). There stands an old temple near the river. 3). Our city is located in…,
4). The city stretches itself lazily along….. 2. area (面积)
1). The size of our city is … square kilometers;
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